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Aika: 22.2.2018 
kello 18:00 

 
Paikka: Otakaari 4 

02150, Espoo  
Kiltahuone 

 
 

Läsnäolijat:   Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja 
Atte Ahti, sihteeri 
Mikael Väisänen 
Katarina Varteva  
Visa Simola (poissa 7.7-9) 
Mia Roslund 
Sara Kasanen 
Susanna Karlqvist 
Tuukka Harvela 
Nina Tanskanen 
Soile Bäckström  

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 18.05 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Väisänen ilmoitti, että tilinkäyttöoikeudet saatiin vaihdettua. Roslund ilmoitti, että KP:n 
hakuaika päättyi tunti sitten ja antoi kunniamaininnat Tuukka Harvelan ja Mikael 
Väisäsen hakemuksille. Roslund antoi lisäksi hämmentävän maininnan Sara Kasaselle. 

 
6. JÄSENASIAT 

6.1 Uudet jäsenet. 
Päätös: hyväksytään Paavo Hietala, Petra Huttunen ja Mikhael Koufos 
Rakennusinsinöörikillan jäseniksi. 

6.2 Raadin palaute. 
ISOrekryn yhteydessä on saatu palautetta raadin toiminnasta. Kaikki palaute 
käytiin läpi kokouksessa. Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon 
tulevassa toiminnassaan.   

 
7. YLEISTÄ 

7.1 Kuulumiskierros 
7.1.1 Roslund: aamulla oli vähän huono fiilis, mutta päivän mittaan on tullut parempi 

fiilis! 
7.1.2 Karlqvist: minusta lähtee enemmän ääntä kuin tiistaina. 
7.1.3 Simola: hyvin menee, mielenkiintoisia kouluhommia. 
7.1.4 Ahti: hyvin menee, kesätyönhaku on sujunut hyvin. 
7.1.5 Bäckström: hyvää kuuluu! 
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7.1.6 Väisänen: hyvää kuuluu, kiva että sain budjetin tehtyä 
7.1.7 Varteva: hyvää kuuluu, minulla on hyvä assari Statiikan ja dynamiikan kurssilla. 
7.1.8 Kasanen: hyvää kuuluu, vaikka stressaa. 
7.1.9 Harvela: lauantai lähestyy vauhdilla ja se jännittää. 
7.1.10 Tanskanen: lauantai stressaa enkä ole saanut mitään aikaiseksi. 
7.1.11 Yli-Juuti: hyvää kuuluu, väsyttää paljon. 

7.2 Vuosijuhlaedustukset 
Ei uutta asiaa. 

7.3 Raatipaita 
Simola ilmoitti, että tilaus on lähetetty.  

7.4 Töpsy  
Ei uutta asiaa. Yli-Juuti ehdotti uuden Töpsyvastaavan nimeämistä. Asiasta 
keskusteltiin. 

7.5 Raadin virkistys 
Yli-Juuti kysyi, pitäisikö virkistys järjestää viikonlopulle vai arki-illalle. Raatilaisten 
mielestä arki-ilta sopii paremmin virkistykseen. Yli-Juuti pistää äänestyksen 
facebookkiin. Yli-Juuti myös kertoi ENGin raatien yhteisestä kiltiskierroksesta, 
joka on ollut työn alla. Raati oli kiltiskierroksen kannalla. 

7.6 Kehityskeskustelut 
Yli-Juuti ilmoitti tehneensä valmiiksi Google Forms – lomakkeen, jonka kautta 
raatilaiset voivat antaa toisilleen palautetta. Palaute käydään läpi anonyymisti 
kehityskeskustelun aikana. 

7.7 IK&LVK sitsit 
Yli-Juuti kertoi, että LVK oli lähestynyt kiltaa yhteisen seminaarin/sitsien tiimoilta. 
Sovittiin, että IE ei osallistu sitsien järjestämiseen, mutta tapahtumasta voidaan 
kyllä tiedottaa. 

7.8 Kiltahuoneen siisteys 
Yli-Juuti huomautti, että kiltahuone on ollut epäsiisti lähiaikoina ja muistutti 
raatilaisia auttamaan kiltahuoneen siistinä pitämisessä.  
 

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 
8.1 Tanskanen ilmoitti, että ½ - Hermanni järjestetään 12.-13.10. 

 

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
9.1 Universum 

Varteva ilmoitti saaneensa sähköpostia yhteistyön tiimoilta Universum – 
yritykseltä, joka tuottaa uratestejä opiskelijoille. Sovittiin, että kilta voi tiedottaa 
asiasta kiltalaisille. 

 
10. OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1 AllWell 
Bäckström esitteli raadille AllWell – kyselyn vastausprosentit. ENGin 
vastausprosentti on ollut kandidaattiopiskelijoilla 36% ja maisteriopiskelijoilla 
34%. 

10.2 Tekniikan edistämissäätiön Hyvä opettaja – palkinto 
Bäckström kysyi, onko kellään ehdotusta Hyvä opettaja – palkinnon saajaksi. 
Kasanen ehdotti Jami Kinnusta. Toinen keskustelussa esille noussut opettaja oli 
virtausmekaniikan kurssin vetäjä Tommi Mikkola. Bäckström tekee ideointi-
osioon drivessä tiedoston, johon voidaan kirjoittaa materiaalia opetushenkilöistä. 
Bäckström pyysi, että materiaalia lisättäisiin mahdollisimman pian. 

 
11. FUKSITOIMIKUNTA 

11.1 Fuksien kuulumiset 
Simolan mukaan fukseille kuuluu pääasiassa hyvää. 

11.2 ISO-rekry 
Simola kertoi, että ISOrekryn kautta saatiin 39 hakemusta. Simola ja 
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ISOvastaava Henri Hakala ovat suunnitelleet pitävänsä haastatteluja 
ISOhalukkaille ja karsivansa tilanteen mukaan hakijoista. Bäckström totesi, että 
Hakala voisi osallistua raadin kokouksiin.  

 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Karlqvist ilmoitti, että kaksi hakijaa on ilmoittautunut Kv-isoksi. 

 
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 Vujuexcu 
14.1.1 Roslund ilmoitti, että seuraavaan viikkotiedotteeseen tulee luultavasti infoa 

vujuexcusta. Lisäksi Roslund kertoi, että ulkoexcu on alustavasti suunniteltu 
viikoille 38-39.  

 
15. RAHA-ASIAT 

15.1 Laskujen hyväksyminen 
Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.  

15.2 Laskujen toimittaminen tänään 
Väisänen ilmoitti lähtevänsä ensi viikoksi Lappiin ja pyysi kaikkia akuutteja 
laskuja lähetettäväksi viimeistään tänä iltana.  

 
16. TIEDOTUS 

16.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

17. AYY JA ITY 
17.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 AA-kerhojen ilta. 

18.1.1 Karlqvist kysyi raadilta päivämääräehdotuksia AA-kerhoillaksi. Sovittiin, että 
Karlqvist tekee doodlen raadille sopivista päivämääristä. 

 
19. RIL JA TEK 

19.1 Roslund ilmoitti, että RIL on ottanut häneen yhteyttä pääkaupunkiseudun 
johtoryhmästä.  

 
20. M.E.T.A 

20.1 Bäckström pyysi raadilta ehdotuksia uuteen kyselyyn. Uusi kysymys ideoitiin koko 
raadin kesken. 

 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajasta poiketen 28.2. klo 

16.00. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 19.08. 

VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Silja Yli-Juuti Atte Ahti 
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Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 


